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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § . alapján „A 2009. évi költségvetés hogyan fogja segíteni az
Agrárgazdasági Tanács ajánlás hetedik pontjának teljesülését, és mekkora forrás ál l
rendelkezésre annak megvalósítására? címmel kérdést kívánok benyújtani Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Agrárgazdasági Tanács néhány hónappal ezelőtt tette közzé állásfoglalását az
agrárgazdaság 2007 . évi helyzetérő l .
A jelentés megállapításaival szinte mindenki egyetértett, támogatva azt .
Az Agrárgazdasági Tanács tíz pontban tette meg ajánlásait az FVM ill . a kormány felé .
A hetedik ajánlási pontban a következőket mondja :

A termőföld fokozott védelme érdekében, annak kiemelkedő és meg nem újítható voltára
tekintettel minden lehetséges eszközt igénybe kell venni, beleértve az önkormányzatok ilye n
irányú jogosultságát és tevékenységét is . Sürgető feladat az ország érdekében, hogy a politikai
pártok konszenzust alakítsanak ki egy versenyképes, középtávon is stabilnak remél t
birtokpolitika kialakítása érdekében.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a 2009 . évi költségvetés hogyan fogja segíteni a fenti ajánlá s
teljesülését, mekkora forrás áll a rendelkezésre az ajánlás megvalósítására ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Tápiószentmárton, 2008. 12. 12 .

Czerván Györg y
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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